
Z IMENI NI SREČE
POVRATEK DECEMBRA V IZOLI I IZOLSKE ŠPORTNE KRIZE

(Mef) Območje Gardskega jezera (tistega blizu 
Gardalanda) je v primerjavi z Izolo seveda turistično 
bistveno bolj razvito, kar ne preseneča, saj so tam 
letovali petičneži z evropskih dvorov že takrat, ko je 
bila Izola zgolj podeželsko ribiško mesto.
Gardsko jezero se ponaša s celo vrsto turističnih 
ponudb, polrg tiste običajne z lepo naravo in 
urejenim jezerom je tam pravi raj za gorske kolesarje 
in za jadralce, še posebej pa za jadralce na deski, ki 
se jih v glavni sezoni zbere tudi po pet tisoč in več. 
Domačini imajo namreč srečo, da vsak dan ob isti uri 
potegne veter s hribov in takrat se množica jader 
razkropi po jezerski površini, še posebej na severnem 
delu jezera.
Seveda pa njihovo veselje ni brez konkretnih učinkov 
za turistične organizatorje in domačine. Najprej jih 
pričakajo urejena parkirišča, kjer lahko razpakirajo 
svoje deske, potem jih pričakajo ogrevane garderobe, 
kjer se lahko preoblečejo, ob obali so urejena stojala 
za jadra in deske, na opazovalnicah pa reševalci, ki 
skrbijo za to, da kateri od navdušencev ne bi omagal 
sredi jezera. O tem ali morajo za to svoje veselje 
plačati kakšno turistično takso avtor ni seznanjen, ne 
bi bilo pa prav nič presenetljivega, saj tudi smučarji
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plačajo dnevne karte za uporabo smučišča.
Ko pri nas vremenarji napovejo burjo na Primorskem 
se s kontinenta navsezgodaj pripodijo številni 
krotilci vetra in še najraje zavijejo proti Izoli, saj je 
plaža na svetilniku s sosednjo betonsko plažo zelo 
primerna kot izhodiščna točka za odhod na morje. 
Tudi močna burja, ki je pihala konec prejšnjega 
tedna jih je privabila toliko, da so bila zasedena vsa 
parkirna mesta ob plaži in še višje ob stari bolnici, 
pisana jadra pa so prekrila velik del travnate 
površine ob svetilniku. Parkirišče se je spremenilo v 
garderobo, vroč čaj so si morali navdušenci prinesti s 
seboj.
Seveda ne gre za to, da bi kar nekaj kasirali, toda z 
malo organizirane ponudbe bi morda tudi od teh, 
vremensko pogojenih turistov, iztržili kaj malega, še 
posebej zato, ker njihova sezona praktično ne pozna 
počitka. Bolj kot piha, več jih je in bolj globok je naš 
turistični spanec.

FAST FOOD VENI
Ekspres pripravljene pečene jedi za dom:
piščanci, krače, rebrca, pizze, hamburger, 

topil sendviči, kalamari čevapčiči v lepimi, 
dunalskl zrezki pommes frlttes.
Vsak dan od 8.30 do 22.00 ure, 

ob nedeljah in praznikih od 12.00 do 22.00 ure.
Telefon: 646 333

SVETNIK VSEH 
SLOVENCEV
Tudi brez Slomška Slovenci premoremo svetnika na 
katerega prisegajo prav vsi Slovenci, tudi tisti 
neverni in najbolj levo rdeči in je med svetniki 
zagotovo edini sposoben doseči takoimenovano 
vseslovensko spravo. Vsi namreč nazdravljamo 
Martinu in modrujemo o tem, kako uspešen je bil to 
leto. Glede na dobre napovedi se je letos kar potrudil 
in, čeprav je količinsko letina morda malo 
skromnejša od lanske, je vino dobro, da že dolgo ne 
tako. To velja tudi za območje slovenske Istre, kjer se 
v zadnjem obdobju dogajajo pomembni premiki h 
kvalitetnejši pridelavi in predelavi grozdja, vse večje 
sodobno urejenih kleti in polnilnic, na mizah se vse 
pogosteje znajdejo buteljčna vina domačih 
proizvajalcev.
Korenik? Felda, Korenika in Moškon, Ivančič so 
že uveljavljene blagovne znamke stekleničenih 
vin, pripravljata se tudi Hrvatin in Grbec. Na 
ocenjevanju letošnjih vin v Marezigah sta 
Korenika in Moškon dobila prvo nagrado za mladi 
refošk, Dorjan Korenika pa je dobil tretjo 
nagrado za svojo malvazijo.
Tako pa je ob Martinu nazdravil Nelo, ki novo vino ta 
teden toči v svoji osmici, ki so jo za teden dni odprli 
Martinu v čast.
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V spomin 
Viktor Vrabec
V začetku tedna nas je presenetila vest, da je umrl znan izolski in 
primorski revolucionar, komunist, borec za pravice delavcev in 
predvsem mož klenega značaja, Viktor Vrabec. Bil je naš someščan 
pa mnogi niso niti vedeli, kaj vse je preživel v svojih 85-tih letih. Zato 
namesto besed dajemo v branje in razmislek njegov življenjepis, kot 
je predstavljen v eni od knjig o slovenskih borcih prekomorcih, 
avtorja Alberta Kljuna. Tako-le je predstavljen naš veliki mali mož, 
Viktor Vrabec.

VIKTOR VRABEC se je rodil 3. januarja 
1914 v Komnu na Krasu. Njegov oče 
Adalbert je bil član socialistične stranke, ob 
ustanovitvi KPI leta 1921 pa se je takoj 
vključil v njene vrste. Umorili so ga leta 1944 
v koncentracijskem taborišču Flossenburg v 
Nemčiji, kamor so ga pripeljali iz internacije 
na otoku Ustica v Italiji.
Viktor Vrabec je rastel in se vzgajal v 
revolucionarnem okolju ter je poslej vse svoje 
življenje posvetil boju za delavske pravice. Že 
ko mu je bilo komaj štirinajst let, je s svojimi 

somišljeniki sodeloval v akcijah v Nabrežini, kjer se je učil za ključavničarja. 
Leta 1929 so ga sprejeli v vrste komunistične mladine, nato pa je sodeloval v 
številnih njenih akcijah na tem območju. Leta 1934 je pobegnil v Jugoslavijo, 
da bi se izognil aretaciji. Fašisti so namreč odkrili delovanje celice KPI in 
komunistične mladine v ladjedelnici v Tržiču in Nabrežini ter drugih krajih 
na Krasu. Toda jugoslovanski protiljudski režim je Vrabca vrnil v Italijo, kjer 
so ga zaprli v Coroneo v Trstu, nato pa v zapor v Gorici. Po hudem mučenju 
so ga obsodili na pet let konfmacije na otoku Ponza.
Na otoku Ponza so Vrabca januarja 1935 sprejeli v ilegalno KPI. Na tem 
otoku je bil do leta 1939 in je bil ves čas politično zelo dejaven. Na Ponzi so 
bili takrat konfrnirani tudi voditelji KPI, na primer Umberto Terracini, 
Giorgio Amendola, Camillo Ravera, Mauro Scoccimaro in drugi, od 
Slovencev pa stari komunisti Jože Srebnič, Franc Štoka, Natal Kolarič itd. 
Leta 1939 so Vrabca preselili na otoke Tremiti, kjer je ostal do 2. aprila leta 
1940, ko je kazen prestal. Nato so ga poslali k vojakom, v 207. Kazenski polk 
v Catanzaro. Tu je med sonarodnjaki organiziral narodnoosvobodilno 
gibanje in postal njihov politični vodja. Prav odbor OF, ki je deloval pod 
njegovim vodstvom, ima zaslugo, daje takoj po kapitulaciji Italije odšlo v 
NOV od tod okrog 700 borcev, ki so se kasneje udeležili bojev v domovini. 
Po prihodu v partizanski tabor Gravina je Vrabec postal politični komisar 2. 
čete 2. bataljona 3. prekomorske brigade. V začetku marca 1944 je prispel z 
brigado na otok Vis in sodeloval v njegovi obrambi. V maju 1944 je bil 
zaradi poškodbe poslan v bolnico Taranto, nato pa je bil premeščen v Grumo. 
Čeprav bolan, je tu postal politični komisar oddelka težkih ranjencev v 
bolnišnici, nato pa delovne čete v bolnišnici. Ko je bil v Bariju ustanovljen 
avtobataljon NOVJ, so Vrabca določili za političnega komisarja 3. avtočete.
V domovino je odpotoval s 1. slovenskim prometnim avtobataljonom in je na 
poti za Beograd postal politični komisar tega bataljona, katerega poveljnik je 
bil Franc Biček. Do konca vojne je Vrabec sodeloval pri opravljanju raznih 
vojaških političnih nalog v Bosni, Srbiji in Slavoniji.
Po osvoboditvi leta 1945 je bil Vrabec postavljen za vodjo delegacije JA na 
Dunaju in v Pragi, s posebno nalogo, da bi Jugoslaviji vrnili tehnične 
naprave, ki jih je bil odpeljal okupator, in da bi oskrbel tehnična sredstva za 
potrebe Jugoslovanske armade.
Pa še ni bilo konec njegovih kalvarij, kajti leta 1948 so ga obsodili 
kominformizma in končal je na Golem otoku. Od tam seje vrnil bogatejši še 
za eno hudo izkušnjo, vendar ga tudi to ni zlomilo. Nadaljeval je z delom, bil 
aktiven v borčevski organizaciji pa tudi kot javni delavec in sploh gaje bila 
polna Izola in Primorska.
Z Viktorjem Vrabcem je odšel velik revolucionar in človek, kakršnih je bilo 
v stoletju revolucij in vojn veliko, dandanes pa jih je treba iskati z lučjo. 
Kajti, težko se je pokončno prebijati skozi čas in med ljudmi, ki se za svoj 
interes uklonijo vsakomur. Viktor Vrabec se ni uklonil nikomur.

VIKTOR JE ŠEL
Prišel je vsake toliko, hitro kot veter in nasmejanega obraza, kot 
da za njim ne bi bilo toliko opravljenega in pred njim še toliko 
obveznosti. Ni si dal počitka ta Viktor, nenehno je nekaj 
pripravljal, nekoga iskal, nekoga obiskoval ali čakal, da pride na 
obisk.
Ob tem je povedal katero od zabavnih pesmic, ki so mu ostale v 
spominu, razdelil bombone, včasih stisnil pod roko v časopis 
zavito steklenico domačega za slabe čase, če bo koga v uredništvu 
kaj ščipalo. O sebi ni pripovedoval veliko, zato pa je rad povedal o 
vseh tistih velikih možeh, ki jih je srečal v tistih razgretih letih 
sredi stoletja. Tudi o Golem otoku ni rad govoril. Takrat so tako 
razmišljali, je dejal, in povedal, da ni pozabil, odpustil pa vsem, ki 
so mu storili kaj slabega. No ja, skoraj vsem, a ni hotel pogrevati 
tega, ker je živel polno življenje, ki ga ne bi zamenjal za nobeno 
drugo življenje. Tako kot ne bi zamenjal lepih trenutkov s soprogo 
Viktorijo in številnimi prijatelji s katerimi je delil zadnja leta.
Kdo se bo zdaj spomnil na obletnico smrti Vojke Šmuc, kdo bo 
zbral tovariše za odhod na proslavo, kdo bo govoril v spomin na 
vse, ki jih več ni. »Vedno se najde kdo« bi odgovoril Viktor in 
zamahnil z roko.
Zdaj ko ga ni vemo, da smo imeli za someščana velikega človeka, 
ki je doživel toliko, da bi lahko napisal debelo knjigo. Pa je 
spomine vzel s sabo tja, kjer si bo končno odpočil. Če bo vzdržal 
brez dela, seveda.

Mef

Vsem tovarišicam, tovarišem in prijateljem 
sporočamo žalostno vest, 

da je v 85. letu umrl naš dolgoletni član

VIKTOR VRABEC
iz Izole, Kosovelova 1.

Ostal nam bo v spominu kot odličen tovariš in prijatelj.

Od pokojnega se bomo poslovili na 
izolskem pokopališču v 

petek, 12. novembra 1999 ob 15 uri.

Združena lista socialnih demokratov Izola

ZAHVALA
Ob nenadni izgubi mojega dragega moža

BABIC LUCJANA
se iskreno zahvaljujem vsem sorodnikom, prijateljem, mladostnim 
prijateljem, sodelavcem Stekla in Jestvini in posebej sodelavkam 
ter strankam poslovalnice 64, sosedom in znancem.
Hvala tudi gospodu Bevcu za posovilne besede, pevskemu zboru 
Škofije, cerkvenemu mladinskemu zboru in kaplanu Saši za 
opravljen obred.

Še enkrat hvala vsem, ki ste mi v tem težkem trenutku kakorkoli 
pomagali in stali ob strani.

Žalujoča žena Klavdija



Novi občinski ljudje
VODA, ELEKTRIKA, CESTE...

Magister Tomaž Umek je novo ime 
izolske občinske uprave. Imenovanje 
bil na še zadnje prosto vodilno mesto 
v upravi in sicer kot vodja Urada za 
gospodarske javne službe. Kaj pa ta 
služba sploh počne, ste se morda 
vprašali. Prav to je bilo tudi prvo 
vprašanje, ki smo ga zastavili 
novemu občinskemu človeku.
- Gospodarske javne službe so 
predvsem službe na komunalnem 
področju, vodnem gospodarstvu, 
elektriki...
- Skratka vse, kar je pod zemljo?
- Ne samo pod zemljo, saj je 
energetika tudi nad zemljo. Gre

dejansko za službe, ki so takoimenovanega javnega pomena.
- Ob vaši namestitvi je bilo slišati, da boste pomembni pri pripravi in 
izvedbi gradnje čistilne naprave v Izoli.
- Tukaj moramo postaviti jasno ločnico. Sama gradnja čistilne naprave 
bo gotovo v pristojnosti Urada za komunalni razvoj, delovanje služb 
čistilne naprave in kanalizacije pa bo seveda stvar našega urada. 
Investicije so stvar urada za komunalni razvoj, ko pa je naprava 
zgrajena in je dana v upravljanje prevzamemo mi nadzor nad 
delovanjem takšne službe.
- Prej ste bili zaposleni na Hidru.
- Tam sem bil zaposlen v javni vodnogospodarski službi, ki jo je 
organizirala država.
- Da bova bolj konkretna: Kdaj se bo občan srečal z vami?
- Občan skoraj nikoli oziroma zelo redko, tisti, ki delajo v javnih 
službah, ki jih nadziramo pa zelo pogosto. Govorimo o javni snagi, 
vzdrževanju meteorne kanalizacije, javni razsvetljavi, javnih izlivkah, 
nadzor nad delovanjem podjetja, ki zagotavlja pitno vodo itd.
- Kdaj bodo občani lahko rekli: Za to pa je kriv Umek!
- Recimo, če Izola ne bo počiščena bo krivda lahko naša, ker dovolj 
dobro ne nadzorujemo Komunale in jim plačujemo delo, ki ga morda 
ne bi opravili. Če pa ne bo denarja za vzdrževanje čistega okolja bo to 
naša krivda, ker se morda nismo znali izboriti za zadostna sredstva v 
proračunu. Seveda pa moramo vedeti, da to ni odvisno le od nas ampak 
predvsem od politike.
- Vaš del proračunske pogače je velik približno 120 milijonov 
tolarjev letno. Za kaj vse ga boste porabili.
- Ta denar je namenjen vzdrževanju čistoče javnih površin, meteorne 
kanalizacijei, obale, morja, vzdrževanje stroškov javne razsvetljave, 
javne izlivke in tudi vzdrževanje prometnih površin, prometne 
signalizacije in določena manjša sredstva za potrebe krajevnih 
skupnosti. Trenutno je v pripravi medobčinski odlok o oskrbi s pitno 
vodo, pripravlja se odlok o plinifikaciji, z razpisom za izbor 
koncesionarja, pripravljam razpis za izvajanje dimnikarske službe, 
moral bi biti tudi mestni promet, ki pa ga zaenkrat ne bo. Za področje 
komunalnih dejavnosti pa bo treba sprejeti serijo odlokov od odvajanja 
odpadnih in meteornih voda. Ne smem pozabiti niti priprave odloka s 
katerim bomo uredili koncesijo za nadzor nad stanovanjskim fondom 
občine, saj sedanja pogodba poteče marca meseca.
- Koliko vas je zaposlenih v tem uradu?
- Zaenkrat sva dva, upam pa, da bomo v naslednjem letu trije, saj nas 
čaka sprejem cele vrste pomembnih odlokov.
- Koliko časa potrebuje Koprčan da spozna Izolo?
- Kot samo mesto verjetno precej, saj nimam časa, da bi veliko hodil 
okrog, sam sistem delovanja javnih služb pa mi je znan, le da sem 
doslej delal na drugi strani, kot izvajalec.
- Koliko porabi občina za javno razsvetljavo.
- Kar lep del, skoraj šestino vseh sredstev oziroma okrog 20 milijonov 
tolarjev. S tem je seveda tako: če hočemo, da je mesto osvetljeno, 
potem to nekaj stane. Če pa se politika odloči, da bo gorela le vsaka 
druga žarnica bo mesto pač bolj temačno. Nasploh gre največ denarja 
za javno razsvetljavo in vzdrževanje čistoče javnih površin.
- V pripravi je proračun za leti 2000 in 2001.
- Na našem področju niso predvidene bistvene spremembe, zato ne gre 
pričakovati kakšnih posebnih indeksov oziroma, da bi imeli na voljo 
bistveno več denarja.

MARINA IZ VZHODNEGA ZALIVA
Marina d.o.o. je bilo prvo 
podjetje, ki smo ga spoznali 
ob začetku gradnje izolske 
marine, potem pa so jo v 
ozadje potisnile druge 
firme, ki so prevzele njeno 
delo, zdaj pa se je, po 
prevzemu večinskega
deleža marine s strani 
italijanskega partnerja, 
preselila v vzhodni del 
mesta. V tem sklopu naj bi 
namreč delovalo parkirišče 
za jadrnice na dvorišču ladjedelnice, ki je že doslej predstavljalo nekakšen 
poslovni del izolske marine.
Iz tiskovnega sporočila ob prevzemu marine je bilo razbrati, da se bo podjetje 
Marina d.o.o., katerega direktor je Branko Mahne, lotilo programov 
prestrukturiranja tega dela mesta v skladu z razvojnimi načrti. To bi seveda 
pomenilo, da bo ladjedelnica zapustila to območje, saj je znano, da gre za 
istega lastnika obeh podjetij, vendar Branko Mahne na tiskovni konferenci 
tega ni želel jasno potrditi.
Zagotovo pa je res, da ima podjetje na tem območju resne načrte in tudi del 
sporov ob zamenjavi zemljišč z Inko je treba pripisati tem načrtom. Slišati pa 
je tudi, da z Jestvino oziroma Merkatorjem potekajo dogovori glede odkupa 
avtokampa Jadranka, kije vključen v zazidalni načrt, vendar o tem uradno še 
ni prišla na dan nobena informacija.

IZREDNO O MARINI
V sredo 17. novembra z začetkom ob 15.00 uri se bo v sejni dvorani 
Občinskega sveta začela izredna seja Občinskega sveta na kateri bodo 
opravili kronološki pregled dogajanj in aktivnosti v zvezi z izgradnjo marine 
v Izoli ter obravnavali informacijo o poteku priprave predloga Odloka o 
namenskem turističnem pristanišču s koncesijskim aktom.
Glede na hiter sklic seje vabilu še ni priloženo gradivo, ki naj bi ga pripravila 
Kómisija za pripravo koncesijskega akta in koncesijske pogodbe za 
namensko turistično pristanišče.
Če bo šlo po sreči bo potek seje mogoče spremljati tudi v neposrednem 
televizijskem prenosu na kanalu Mandračeve kabelske televizije.

RDEČI KRIŽ SLOVENIJE - 
OBMOČNO ZDRUŽENJE IZOLA

RKS Območno združenje Izola in ZD - Referat na zdravstveno 
vzgojo v sodelovanju z Društvom za zdravje srca in ožilja - 

podružnica za slovensko Istro, organizirata
v ponedeljek, 15.11.1999 ob 17.00 uri,

v predavalnici Rdečega Križa Izola (Ob starem zidovju 15 A).
TRETJE predavanje na temo : Sladkorna bolezen, telesna aktivnost, 

ki ga bo bo vodil dr. Andrej MALEJ.
Vstop prost.

MARTINOVANJE
z ansamblom POMLAD 
v gostilni JADRANKA

četrtek, petek in sobota 
od 11.-13. Novembra

Postregli Vam bomo IVANČIČEVO VINO, 
PEČENE KOSTANJE, KRAČE in DRUGE JEDI.

VABLJENI VSI, KI UŽIVATE OB DOBRI HRANI, 
PIJAČI IN GLASBI.

1 r računalniške storitve
Goran FRAN0VIČ s.p. / Izola

l tel.: 066/ 600 850
V GSM: 041/ 628 507

Izdelava in 
vzdrževanje 
računalniških 
programov
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Z IMENI NI SREČE
Z imeni pa zadnje čase res nimamo sreče. Po eni strani so nekateri 
nezadovoljni s tistimi iz realsocialističnega obdobja, po drugi 
strani pa tudi pri iskanju novih nismo posebej domiselni.
Problem domiselnosti oziroma idej je ime 2, krajevne skupnosti 
(območje med križiščem pri istrabenzovi črpalki, Cankarjevim 
drevoredom, lungomare in Prešernovo cesto do podbelvederja) ki 
ji dosedanje ime nekako ni ustrezalo, idej za novo pa je bilo bore 
malo. Čeprav je vodstvo krajevne skupnosti krajane pozvalo k 
iskanju novega imena z javnim pozivom je bilo pravih idej bore 
malo, končno pa se je na mizi nekako najbolj prijelo ime 
Haliaetum, ki seveda predstavlja območje Simonovega zaliva v 
rimski dobi. Čeprav je šlo pri glasovanju o imenu »na tesno« je bil 
predlog o takšnem poimenovanju sprejet in končno tudi uzakonjen 
s statum občine Izola (glej uradne objave). Problem je seveda v 
tem, da Haliaetum nikakor ni predstavljal območja druge krajevne 
skupnosti ampak le njegov del, zanimivo pa je, da niso posegli po 
nobenem od ledinskih imen, ki bi jih našli kar nekaj. Prav lahko bi 
se naprimer odločili za »KS fontana« za kar bi zlahka našli dovolj 
podobnih argumentov kot za latinsko ime, ki ga večina krajanov 
sploh ne zna napisati, mnogi pa si ga ne bodo niti zapomnili.
Čisto drugačen problem je z imenom občine, kije s spremembami 
statuta dobila dvojezično ime Občina Izola - Comune di Isola, ki 
ga je treba seveda uporabljati v obeh jezikih. S tem v zvezi se bo 
sicer napletlo nekaj težav, od tega da bo dvojezičnost na ta način 
prišla tudi čez meje dvojezičnega območja, težave pa bodo imeli 
tudi v italijanski narodnosti, kjer doslej niso bili ravno radodarni s 
»č« -ji in drugimi strešnimi črkami. Še posebej pa se lahko zaplete 
glede na zakonsko določilo, ki pravi, da ime občine določi zakon. 
Nekateri svetniki s tem v zvezi že obljubljajo dopise na ustavno 
sodišče, bilo pa bi bolje, če bi ugotovili to, da smo popolnoma 
neustvarjalni, brez svežih idej in daleč od občine, ki bi jo krasila 
domiselnost vredna drugega tisočletja.
Še dobro, da so nam grb pustili predhodniki, sicer bi danes 
namesto goloba verjetno imeli sardelo ali pa kaki, odvisno od tega, 
kdo bi imel večino v občinskem svetu.
Drago Mislej

Kar nekaj let je že tega, ko smo v uredništvu Mandrača pripravljali odmevno 
akcijo December v Izoli. Bili so pač boljši časi za kupce in za trgovce, 
privoščili smo si avtomobil kot prvo nagrado in še nekaj zanimivih nagrad, 
potem pa enostavno nismo zmogli sami tega bremena, začele so se težave s 
plačili sodelujočih in končno smo akcijo zreducirali na nagradno igro časopisa. 
Šedanje razmere v trgovini pa kar kličejo po akciji s katero bi spet pritegnili 
kupce iz Izole in sosednjih krajev, da bi se odločili za prednovoletne nakupe v 
našem mestu in ne bi hiteli le v megamarkete, v Koper in v Trst.
Občina Izola je priskočila na pomoč in obljubila nakup prve nagrade, to je 
OSEBNEGA AVTOMOBILA, sodelujoči trgovci pa bi morali zbrati denar za 
ustrezno reklamo ter nekaj manjših nagrad. V uredništvu smo pripravili 
predračun ter ugotovili, da bi za minimalno, še ustrezno propagando 
potrebovali cca. 1.200.000 tolarjev, ki bi jih namenili radijski reklami (RA 
Koper, Morje, Capris, tiskani reklami (Primorske novice, Mandrač) za izdelavo 
in namestitev transparentov na nadvozih v Kopru in Izoli, za tisk kuponov in 
reklamnih razglednic itd. Takšen predračun pove, da bi moralo v akciji 
sodelovati vsaj 40 trgovin oz. trgovcev, tako da bi bi bil prispevek vsakega 
udeleženca razumno visok (cca 30.000 Sit).
Občina Izola istočasno zagotavlja sredstva za izvedbo programa ob akciji 
December v Izoli, želja vseh je, da bi večino programov s kulturnega doma 
prenesli na ulice in trge ter pred posamezne trgovine, tako da bi ustvarili zares 
praznično razpoloženje, v pomoč pri izvedbi akcije pa bo tudi novoletna 
okrasitev mesta in vnovično silvestrovanje na prostem.
Da bi vedeli ali je izvedba tako zamišljene akcije sploh mogoča prosimo 
izolske trgovce, naj pokličejo uredništvo, če morda niso dobili ustreznega 
dopisa s podobno vsebino, tako da bi lahko preverili resnični interes za 
izvedbo akcije.
Kupcem v pričakovanje pa le to, da si želimo, da bi bila akcija tako odmevna 
kot tiste izpred nekaj let in da bi Izola spet bila prijetno mesto za praznične 
novoletne nakupe.

CETORE BODO IMELE DOM

Cetore bodo spet dobile svoj zadružni dom. Staro poslopje je namreč zob časa 
tako zdelal, da seje najprej udrla streha, potem pa je šlo vse v propad. Še sreča, 
da je bil zadružni dom tradicionalno volišče v tej vaški skupnosti, tako da so 
pred propadom zavarovali vsaj manjšo sobico.
Nekoč pa je bil Zadružni dom, ki so ga zgradili krajani s prostovoljnim delom, 
prijetno zbirališče mladih in starih, ob domu so uredili zasilno odbojkarsko 
igrišče, vendar se je poznalo, da poslopje ni imelo pravega gospodarja. Z 
denacionalizacijo je (kako paradoksalno) lastnik doma postala Občina Izola, ki 
pa seje očitno pokazala kot dober gospodar, saj se bodo čez nekaj dni že začela 
dela pri obnovi doma. O tem govori Igor Skok, ki je na občini Izola zadolžen 
za kmetijstvo in tako tudi za podeželje.
- Zadružni dom v Cetorah je bil med tistimi občinskimi objekti, ki so bili 
potrebni čimprejšnje obnove. Tako smo v letošnjem letu pridobili vsa ustrezna 
dovoljenja, izdelali načrte in v naslednjih dneh se bo začela obnova doma med 
katero bomo na novo zgradili skoraj cel dom z izjemo dveh sten, ki so 
spomeniško zaščitene.
- Od kod denar za to obnovo?
- Denar smo pridobili iz sredstev CRP-ov (sredstva za razvoj podeželja), drugi 
del pa bo prispevala občina Izola. Skupna vrednost del je 35 milijonov in 
računamo, da bi od ministrstva za kmetijstvo dobili polovico tega denarja v tem 
in naslednjem letu, drugo polovico pa bomo skušali dobiti iz proračuna za 
naslednje leto.
- Je bilo težko priti do republiškega denarja?
- Prijavili smo štiri projekte in od teh se je zdela obnova tega doma še 
najprimernejša in najpomembnejša, zato bomo že v tem letu iz omenjenih 
republiških sredstev dobili 9 milijonov tolarjev s katerimi bomo izpeljali 
potrebna začetna dela.
- Kaj bodo z njim dobili krajani Cetor?
- Dobili bodo mesto za srečanja, kulturno in športno dejavnost. Poleg tega bodo 
dom lahko uporabili za 
organiziranje občasnih skupnih 
osmič za prodajo domačih 
izdelkov. V sami stavbi bo 
manjši družbeni prostor, v 
podaljšku bodo uredili ložo, v 
načrtu pa je tudi mansardni 
prostor. Skupaj gre za 230 m2 
površin, približno enaka bo 
površina za igrišče in še ravno 
toliko bo zelenice za družabna 
srečanja. Seveda pa bo treba 
poskrbeti tudi za parkirišče za 
ustrezno število avtomobilov.
- V soboto ste imeli čistilno 
akcijo?
- Res, v soboto se jih je zbralo 
zares veliko in dobro so pripravili 
vse za začetek gradbenih del. Na 
ta način so tudi pokazali, da bodo 
znali iz prostora narediti kraj, ki 
mu bodo dali življenje in dušo.
Občina dom lahko zgradi, toda 
življenje mu morajo dati 
Cetorani.

DRUŠTVO UPOKOJENCEV IZOLA
se zahvaljuje sponzorjem in vsem, ki ste osebno sodelovali in 

pripomogli pri izvedbi programa ob tradicionalnem 
19. Tednu starejših občanov.

Vse člane in zaintersirane pa obveščamo, da smo dobili telefonski 
priključek. Številka je 649 - 737.

Člane društva še enkrat vabimo na dvodnevni izlet z martinovanjem 
na Ptuja Odhod bo v soboto 13. 11. ob 7. uri zjutraj izpred bivše Lipe. 

Pohitite, dokler je še kaj prostih mest.
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Obiranje oljke županov
OLJE OD 800 - 2.400 SIT
Oljkarji so gotovo kmetijski hit slovenske Istre zadnjih desetih iet. O njih se 
govori več kot o vrtičkarjih, breskvarjih in vinogradnikih skupaj, kar niti ne 
preseneča, saj so se dobro organizirali in pripravljajo številne akcije s katerimi 
opozarjajo javnost na pomen oljčnih nasadov in oljčnega olja za to območje in 
Slovenijo nasploh.
Med takšne akcije zagotovo sodi tudi prireditev, ki ji pravijo Obiranje oljke 
županov, ki se bo tokrat zgodila v petek 12. novembra na Belvederju nad Izolo. 
Morda še pomembnejši pa je mednarodni posvet o sredozemskem kmetijstvu 
in oljkarstvu, ki se je začel danes dopoldne, prav tako na Belvederju, na njem 
pa sodelujejo strokovnjaki iz več sredozemskih držav. Posvet pripravljajo: 
Znanstveno raziskovalno središče RS Koper, DOSI - društvo oljkarjev 
slovenske Istre in Kmetijska svetovalna služba Koper.

Na kratko je razvoj oljkarstva v slovenski Istri v zadnjih letih predstavil 
predsednik društva oljkarjev DOSI, Danilo Markočič.
- Razvoj oljkarstva v novi dobi seje začel po letu 1985, ko je bila zadnja pozeba in 
takrat se je z denarjem FAO uredilo rastlinjake in začelo pridobivanje lastnih sadik 
oljke. Takrat je projekt vodila Agraria Koper v sodelovanju z občinami, potem pa je 
prišlo do reorganizacije strokovno svetovalne službe, oljkarji pa so se organizirali 
kot zbori in kasneje kot društvo, na ta način pa je prihajalo v oljkarstvo vse več 
znanja. Leta 1990 je bilo pri nas olje po 800 do 900 tolarjev in si ga težko prodal, 
danes pa je po 2000 do 2400 in se ga težko dobi, čeprav je bilo z oljkami zasajenih 
toliko novih hektarov zemljišč.
- Je to rezultat imidža ali res višje kvalitete olja?
- Mislim, daje oboje. Prvič seje zelo izboljšala kakovost olja, izboljšala pa seje 
tudi obveščenost potrošnikov glede zdravilnih učinkov oljčnega olja. Za sam razvoj 
oljkarstva je bil pomemben tudi premik, ko smo začeli na ravni Slovenije izvajati 
program s katerim vsako leto posadimo 30 - 50 hektarov novih nasadov, tako da se 
letos približujemo številki 1000 hektarov od tega je več kot polovica intenzivnih 
intenzivnih, novih nasadov. Pomembno je bilo tudi to, da smo organizirali akcijo 
300 vzorcev. To je akcija v kateri oljarjem, ki pripeljejo oljke v oljarno, v 
sodelovanju z Labsom opravimo brezplačno analizo kislinske stopnje, kije eden od 
parametrov kakovosti. Že od 1992 dela tudi degustacijska komisija, ki 
organoleptično ocenjuje naša olja.
- Kako naše olje konkurira uvoženemu?
- Po velikih težavah je bil sprejet pravilnik o klasifikaciji oljčnega olja, ki velja od 
začetka oktobra. To pomeni, da bo moralo tudi olje, ki ga uvažamo, ustrezati 
določenim parametrom, to pa pomeni najmanj to, da bomo na policah trgovin našli 
olje različnih cenovnih razredov. Doslej je bila na tem področju nekakšna 
uravnilovka, čeprav so bila olja zelo različna.
- Kaj pa trženje domačega olja?
- Zdaj smo se nekako naučili delati kakovostno oljčno olje, saj imamo naravne 
danosti, kulturo in asortiment, zdaj pa se moramo lotiti trženja. Teh 300 lanskih 
oziroma 350 letošnjih ton oljčnega olja pride do potrošnika po različnih, v glavnem

neorganiziranih poteh. Tukaj moramo narediti kakovostni preskok z 
organiziranostjo proizvajalcev tako, da se slovenskemu trgu ponudi olje z 
geografskim poreklom po odločbi, ki smo jo dobili letos poleti. To seveda pomeni, 
da bo tudi dohodek oljkarjev malo drugačen, saj bo treba plačati določene dajatve, 
na katere so ob dosedanjem delovanju sivega trga mnogi pozabili.
- Posvet na Belvederju tudi vodi k višji stopnji organiziranja oljkarstva.
- Slovenija je bila letos sprejeta tudi v mednarodni svet za oljkarstvo in strokovni 
posvet, ki ga imamo danes pa naj bi bil tudi v oporo našim dosedanjim aktivnostim. 
Da je zanimanje naših oljkarjev za strokovno znanje res veliko priča tudi število 
prijav, saj se je v 4 dneh prijavilo za seminar in plačalo kotizacijo več kot 60 
udeležencev.
- Kaj pričakujete od posveta?
- Tako je. Znamo pridelati dobro oljčno olje, ne znamo pa ga še dobro plasirati na 
trg in zdaj je bolj ali manj jasno, da se moramo organizirati kot Gospodarsko 
interesno združenje (GIZ), da bi ta znanja in sredstva, ki smo jih pridobili v teh letih 
od občin in države tudi ustrezno oplemenitili s pravo ponudbo na trgu.
- Čakate tudi na denar iz mednarodnega združenja.
- V bistvu smo skupaj s Francozi in Italijani pripravili projekt Olium nostrum, kije 
bil deležen podpore Evropske unije, saj smo bili izbrani med več kot 300 projekti. 
V bistvu gre za promocijo oziroma trženje našega pridelka in izdelka. Zavedati se 
namreč moramo, da je v svetu oljčnega olja ogromno, da je Slovenija s svojo 
količino olja nepomembna, s kvaliteto pa lahko konkuriramo, kar nam potrjujejo 
tudi mnenja tujih strokovnjakov. Na sejmu v Bologni je naša belica mešana z nekaj 
drugimi olji dosegla izvrstne ocene.
- Tudi torklje so šle po poti posodobitve.
- Seveda, brez tega ne bi šlo. Nekoč so pri nas kupovali stare torklje v Italiji, danes 
pa imamo že nekaj najsodobnejših strojev, ki so enaki tistim v razvitih »oljčnih« 
deželah.
- Je Izola najbolj oljkarska občina?
- Mislim, da ne, čeprav smo se zelo razvili, še posebej z nasadi proti Strunjanu in v 
Baredih. Sicer pa je več nasadov v piranski občini, posebej tistih starejših.
- Drugi kmetovalci vam kar malo zavidajo.
- To je razumljivo, saj so oljkarji v glavnem polkmetje in nihče ni čisto odvisen od 
letine, pri čistih kmetih pa je vse odvisno od letine, kar seveda predstavlja velik 
riziko.
- Čemu pa služi obiranje oljke županov?
- V bistvo je šlo za akcijo s katero smo želeli opozoriti na pravočasno obiranje oljk. 
Do pred leti so jih namreč obirali po 29. novembru, zdaj pa smo tudi s to akcijo 
opozorili, daje za kvalitetno olje treba začeti obirati prej.
- Kdo od županov pride letos?
- Že tradicionalno vse tri obalne županje, pa tisti iz Kozine in Goriških Brd ter letos 
še gorenjski župani.
- Pride spet tudi Kučan?
- Obljubil je. Čakamo le še uradno potrditev.

HLADILNICA SE SELI

Pred dnevi so zaropotali gradbeni stroji na zemljišču, kjer bo zrasla nova poslovna 
stavba Delmarja skupaj s hladilnico, ki zaenkrat še dela ob Srednji gostinski šoli. 
Gre za zemljišče ob Gavioliju, na drugi strani ceste (v višini Opreme) pa naj bi se v 
kratkem začela podobna dela za gradnjo poslovnih prostorov portoroške Droge.

/K

ŠIFRA
Ivan Konstantinovič s p.

Promet z nepremičninami
Stanovanja - hiše - parcele - poslovni objekti

Sončno nabrežje 14, 6310 Izola, tel.: 066/ 601 - 110

NA OBALI PRODAJAMO PO UGODNIH CENAH
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KAP&CINO
NOGOMET
2. DNI - NEPOTREBEN PORAZ 
Avtoplus KorteMontavar Rogoza 0:1 
[0:01
Avtoplus Izola: Jakomin 6, Gregorič 6,
Simič 5,5 (Furlanič 5,5), Sotlar 6,
Mamilovič 5,5, Božič 5 (Breznikar - ),
Sredinšek 6, Peršič 5,5, (Kariš 5,5),
Šorgo 6, Mulalič 5,5 (Baruca 5,5)
Kortežani so zamudili priložnost za 
prvo zmago v drugoligaškem 
nastopanju. Bili so zanesljivo boljši 
nasprotnik nedeljske tekme, povrhu 
vsega pa so še velik del srečanja odigrali 
z igralcem več.
Trener Breznikar vnaša nekaj reda v 
ekipo in počasi se oblikuje tudi igra, 
toda za uspešne nastope v tem rangu 
tekmovanja je treba kdaj pa kdaj tudi 
izkoristiti katero od priložnosti za 
zadetek. Tako so storili nasprotniki, ki 
so se branili, potem pa iz enega od 
protinapadov kaznovali domačine in 
odnesli tri točke s seboj. Glede na to, da 
so na lestvici dokaj visoko uvrščeni je 
jasno, da so Kortežani sposobni 
nastopanja v tej ligi, vendar pa bodo 
morali urediti marsikaj. Med drugim 
tudi razmišljajo o tem, da bi le pripravili 
svoje igrišče na Maliji, saj so vajeni 
igranja na tisti površini in tudi podpora 
domačinov bi bila bolj opazna.
V nedeljo bodo nastopili v zadnbjem 
jesenskem kolu proti nekadj zelo močni, 
zdaj pa dokaj skromni Dravi v Ptuju.
Morda pa bo zdaj prišla priložnost za 
točko tudi na tujem.
3 DNI-USODNI KOMENCI 
Komen :MNK Izola 4:0 (2:01 
MNK Izola: Sirotič, Čerič, Gavrič, Škropeta, 
Jankovič, Čavar, Maletič (Mujkič), Kremenovič, Zaič, 
Božičič, Aščič (Filipčič)
Čeprav so Komenci nastopili oslabljeni so brez težav 
premagali tokrat nespretne in neborbene Izolane. 
Komenci tako postajajo usodni za mlado izolsko 
ekipo, saj so v kratkem času dosegli kar tri zaporedne 
zmage, čeprav seje po koncu primorske lige zdelo, da 
so izdani boljše moštvo. Tako je MNK Izola še vedno 
na dnu lestvice, nedeljsko domače srečanje proti 
vodilnemu Galebu iz Ankarana.
MLADINSKA LIGA 
KOPER: MNK Izola 1:0 
KADETSKA LIGA 
KOPER: MNK Izola 4:0

NAMIZNI TENIS 
ARRIG0NI : MERKUR 2:6
Izolanke so proti drugemu moštvu prvenstva osvojili 
dve zmagi. Eno je osvojila Erika Jauševac, drugo pa 
Jna Ludvik. Žal zaradi bolezni ni nastopila 
reprezentantka Kristina Rahotin, ki jo je zamenjala 
Tina Nemamik.
Tudi druga ekipa je igrala v Izoli in izgubila proti 
vodilnemu Istrabenzu z 1:6. Edino zmago je osvojila 
Sonja Škorjanc proti močni Jani Tomazini, Marika 
Jauševac pa je tesno (2:1) izgubila z najboljšo pionirko 
v državi, Petro Škabar.

Športnikov na fotografiji ni treba predstavljati. MiZO 
Cerar je gimnastična legenda, Lllka Špik veslaška 
zvezda sedanjega časa, DOriS Cilk dolgoletni 
soustvarjalec ženskega rokometnega čudeža v Izoli, 
četrtega moža pa žal ni več med nami. »Bilje tako poln 
energije, da smo mi izgledali kot starci«, je o srečanju z 
Leonom Štukljem, kije bil tudi Bloudkov slavljenec leta 
1998, povedal Boris Čuk. »Najprej je vse presenetil s 
15 minutnim govorom, tako na pamet, a vendar zbrano 
in modro, kot bi ime! vse napisano. Potem pa je prišel 
še na zakusko in tisto poštirkano ozračje takoj 
spremenil v sproščujočo zabavo, se spominja srečanja 
z nepozabnim Leonom.

0DR0IKA-300L-moški
Termo Lubnik:Hoteli S. zaliv 0:3 (-24, -12, -17)
Izolani so tokrat odigrali srečanje tako kot znajo in 
zmorejo in kot se za bodočega drugoligaša spodobi. S 
to zmago so se utrdili na vrhu lestvice in že v soboto 
bodo imeli v tekmi z Logatcem priložnost, da dokažejo 
resne ambicije povratnika v 2 ligo.
3D0L-ženske
VIMPRO Izola ASTRA Telecom 3:0 (12,8.16)
Izolanke so odigrale morda najboljšo tekmo doslej. 
Pokazalo se je, da je za tako mlado ekipo 
najpomembneje, da dobro začne vsak set, potem nima 
težav obdržati prednost do konca. V soboto bodo 
Izolanke gostovale pri Bohinju in pričakovati zmago bi 
bilo zelo optimistično.

ROKOMET-ženske
ŽRK Bajc Daewoo Izola : 
Branik Marmor 34:17116:101
Izola - Športna dvorana v Izoli, 
gledalcev 250, sodnika Pajič Tomo in 
Pajič Gregor, oba iz Krškega 
Bajc Daewoo Izola: Šmitran B., 
Stubelj 5, Hodžič 4, Adamič, 
Kovljenič 5, Sušelj, Argenti, Božič 
T., Šmitran D. 5(1), Franovič, 
Bošnjak 6(1), Višnjevec 9(1), 
Bubola, Mitruševsjca 
Branik: Vabič-Škerlak, Polanc,
Pintarič K. 1, Ribič, Pintarič D., 
Ostojič 1, Žnuderl 4(2), Kovačevič 1, 
Muršec 8(3), Šipek 2, Tuš 
7-m: Izola 6(3), Branik 12(5)
Izklj.: Izola 14 min, Branik 8 min 
Diskv.:/

Gostje so povedle v prvem napadu z 
izidom 1:0. Vse ostalo pa je bilo v 
rokah domačih, ki so takoj prevzele 
pobudo in povedle z rezultatom 4:1. 
Do zadnjih minut prvega polčasa so 
gostje še držale priključek, od tam 
naprej pa se je razlika samo 
povečevala v korist domačih do 
najvišjih 17 zadetkov ob koncu 
tekme. Pri domačih so dobile 
priložnost vse igralke in jo tudi dobro 
izkoristile. Poleg najučinkovitejše 
Katje Višnjevec pa velja omeniti še 
odlične obrambe Biljane Šmitran. 
Sabina Hodžič:«Po dolgem času smo 
ponovno prikazale kolektivno igro, ki 

nam edina lahko prinaša rezultate. Zmaga nam je 
pomebna tudi za nadaljevanje prvenstva, kjer 
upam da bomo dosegle še kakšno zmago nad 
ekipami s katerimi bi morale odigrati boje tudi v 
tem delu prvenstva.«

MBK Izola Hoteli Morje Portorož BD 
Slovan Ljubljana 23:28(10:151
Izola- Športna dvorana v Izoli, gledalcev 450,
sodnika Krstič inb Ljubič s Kozine
MRK Izola Hoteli Morje Portorož: Klobas,
Lončar, Vidic 2, Šmigič 9, Sovdat 3, Muha,
Ropotar, Matjaševič, Cah, Vučinič, Popovič 5(2),
Čebular, Vukovič 4, Cetin
Slovan: Imperi, Ivančič 4, Nahtigal 2, Martinc,
Šantl 4, Oblak, Mohorčič 4, Erceg, Kastelic 10(3),
Kogelnik 1, Rebolj, Ban 3, Pečovnik
7-m: Izola 2(2), Slovan 4(3)
Izklj.: Izola 4 min, Slovan 6 min 
Diskv.: /

Debitantu na izolski klopi trenerju Igorju 
Razgorju ni uspelo, da bi ekipo prebudil iz 
zimskega spanja. Z medlo in neučinkoviti igro so 
tokrat razveselili Ljubljančane, ki so tako še 
tretjič v zadnjih dvajsetih dnevih premagali 
Izolane. Če so bili v pokalnem tekmovanju brez

POGLED S 
STRANI

Piše:
ŽARE

za Kapučino Sport

Izolanom žal ni uspelo prekiniti posta. Tudi 
novi trener ni pričel najbolje, kakšnega 
napredka (v igri) ni bilo opaziti, vse je še na 
»starem« nivoju. Kar preveč vprašanj se

postavlja, ob vseh treningih slaba telesna 
pripravljenost, o odgovornosti in pripadnosti 
pa... Rokomet kot igraje sila enostavna stvar. Za 
zmago je pač potrebno doseči gol več kot 
nasprotnik, zadete stative se ne vpisujejo v 
zapisnik. Težko je nekomu dokazati, da ni hotel, 
^li pa še več, daje stvar »bojkotiral«. Ob nemoči 
pač človek naredi preveč napak in loviti 
nasprotnika ožame še tisto malega, kar ti ostane.
Vse preveč tehničnih napak, nasprotniki pa kot 

da samo čakajo to. Reakcija navijačev je 
razumljiva, vsi so krivi, igralci in uprava.
Najbolj tehtna in umestna je bila tista »Zakaj pa 
niso kupili Kastelica?«. Vprašanje brez 
odgovora, mogoče pa se le dela tudi v tej smeri. 
Trener pravi, da zaupa v to ekipo in da bo v Izoli 
še prvoligaški rokomet. Po »novih« treningih 
sodeč, bo vse skupaj opazno šele v drugem delu

prvenstva. Bolj veselo in sptroščeno je bilo po 
tekmi deklet. Visoka zmaga in »zadovoljiva« 
igra sta le popravila dosedanjo bledo sliko. 
Priznati je treba, da so Štajerke le bile 
»nedorasle«. Škoda, da bo sedaj nekaj pavze in 
bojim se, da bodo dekleta »pozabila« igrati 
rokomet. Obeta se par močnih turnirjev 
(Slovaška, Italija), tako da bodo le pod 
»nekakšnim« pritiskom. Tudi novi upravi je vse 
skupaj prav prišlo in pričakovati je dvig tudi na 
organizacijskem področju. Bliža se konec leta, 
opraviti bo treba inventuro in videli bomo, kam 
se vse nagiba, na desno ali na levo.

POD
BELVEDEWEM
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ambicij, pa so bile sobotne točke za primorskega 
prvoligaša izredno pomembne. S še eno ničlo so 
se učvrstili na dnu prvoligaške razpredelnice in le 
s težavo se bodo s tam premaknili, posebno s 
takšnimi predstavami. Gostje pa so povrh 
nastopili še brez svojega najbolj izkušenega 
igralca, Boruta Papeža, ki se je poškodoval na 
zadnji prvenstveni tekmi. V uvodnih minutah so 
Izolani kar trikrat zapored zadeli vratnico, v hitrih 
nasprotnih napadih pa so gostje z lahkoto 
zadevali in že v osmi minuti povedli z rezultatom 
4:0. To prednost pa so uspešno branili tudi v 
nadaljevanju. Obe ekipi sta igrali obrambi 5-1, ki 
pa nista bili najbolj uspešni, zato pa sta bila toliko 
bolj razpoložena oba vratarja, ki sta kar 
tekmovala,kdo bo več obranil. Izolani pa so poleg 
tega zapravljali žoge še s tehničnimi napakami in 
s tem omogočili
gostom, da so z lahkoto v protinapadih držali 
prednost. Izstopal je predvsem Andrej Kastelic, 
ki je pokazal, da je najverjetneje najhitrejši 
igralec v slovenski ligi. Za Izolane je bil vsekakor 
prehiter, saj so lahko le spremljali, kako je 
realiziral protinapade. V prvem delu mu je na 
postavljeno obrambo asisitiral Mohorčič, v 
drugem delu pa so se razigrali še preostali igralci. 
Pri domačih si pohvale poleg standardnega 
Vučiniča zasluži še Jakob Vukovič. Mladi 
šestnajstletnik je vstopil v igro v drugem delu in s 
svojimi projektili pokazal, da morajo na njega v 
prihodnosti računati. V 40 minuti je v izolski 
dvorani zmanjkalo elektrike, tako daje nastal 15 
minutni premor, ki pa ni pomagal domačim, saj so 
gostje, ki so imeli takrat pet zadetkov prednosti 
ohranili mirno kri, in zanesljivo privedli tekmo do 
konca in vknjižili novo zmago, ter tako pobegnili 
obema primorskima prvoligašema.

Igor Razgor:«Čestitati moramo gostom za 
kombinatorno in učinkovito igro, kije plod trdega 
dela. Na žalost mi tega nismo sposobni, ker 
igralci niso zmožni odigrati ne kot posamezniki 
ne kot ekipa. Veliko število napak je plod slabe 
fizične pripravljenosti. V nadaljevanju bomo 
morali še veliko delati in popraviti.«

Mlajši dečki A
MRK Izola : RK Ajdovščina 18:9110:4]
MRK Izola: Kaligarič 2, Dedič, Bomšek, Ivančič 
2, Čuk, Kuburič, Jurman 5, Gomezelj 1, Srabotič 
M. 6, Kleva, Srabotič U. 2

Z novo zmago nad Ajdovščino so se mladi izolski 
rokometaši še brez poraza učvrstili na vrhu 
njihove skupine tega dela državnega prvenstva. V 
tej tekmi so bili gostje nemočni. Takoj v začetku 
so domači povedli in razliko dokonča samo 
povečevali.

Starejši dečki
MK Izola : RK Ajdovščina 22:16(12:6)
MRK Izola: Zrinski 3, Gomezelj 5, Furlan 3, 
Vajukič 2, Kleva 6, Puhar, Lukežič 3, Stanič, 
Iliševič, Destradi A., Destradi R., Volk, Stampfer

Stareši dečki Izole so prepričljivo ugnali vrstnike 
iz Ajdovščine. Gostje so vodili le z 1:0, nato pa je 
sledila takojšnja reakcija domačih, ki so povedli 
3:1 in v nadaljevanju razliko samo še povečevali. 
Varovanci trenerja Petra Mičoviča so tako še 
vedno neporaženi v letošnji sezoni.

Kadeti

RK Koper: MRK Izola 16:13(8:7)
MRK Izola: Vončina, Cetin 1, Božič 2, Vukovič 7, 
Viškovič 1, Bubnič, Kleva 1, Hodžič, Stepančič, 
Šukljan, pucer, Zrinski, Vajukič, Puhar

Izolski kadeti so izubili še eno tekmo. S tem so se 
nekoliko oddaljili od vrha vendar imajo še edno 
možnosti za napredovanje. Koprčani so takoj v 
začetku povedli, vendar so jih Izolani na 5 ujeli. 
V nadaljevanju pa so ponovno prevzeli pobudo 
Koprčani, ki so bil tudi na koncu boljši. Položaj 
na razpredelnici se je s porazom seveda 
zakompliciral, vendar se bo tekma s Sežano še 
odigrala, tako da ni bila registrirana z izidom 10:0 
za Mitol Promak. Z bojšo igro v nadaljevanju pa 
lahko Izolani vseeno osvojijo še prvo mesto v 
skupini.

fitnessstudio
fska 51 / tej. 648-042

M

V nedeljo je bilo v telovadnici OŠ Livade zanimivo 
lokostrelsko tekmovanje za slovenski pokal, ki ga je 
pripravil Lokostrelski klub Ankaran.
Na vzorno organizirani prireditvi se je zbralo izredno 
veliko število tekmovalcev vseh starostnih kategorij iz 
vseh slovenskih klubov, rezultatov pa do zaključka 
redakcije še nismo prejeli. Zato pa so se organizatorji 

zahvalili Občini Izola, ki jim 
je omogočila pripravo tega 
zahtevnega tekmovanja v 
izolski športni dvorani.

pnsi&š)
aasSsJBS

NOVO-
skupinski družinski popusti 
- priprava na smučanje 

edno ugodne karte za mlade 
- brez letne vpisnine

Obiščite nas 
na LJUBLJANSKI 51 v Izoli

MNOŽIČEN 19. MARTINOV TEK
Danes je bil v Kortah 19. Martinov tek, za katerega je vladalo 

med rekreativci veliko zanimanje. Sprememba vremena pa je 
negativno vplivala na pričakovano rekordno udeležbo. Kljub 
temu je nastopilo skoraj dvesto tekačev iz Italije, BIH in 
Slovenije. Ob izredno močni burji, ki je pometla z oznakami na 
progi pa so nastopajoči pokazali izredno telesno pripravljenost, 
saj je bil dosežen rekord proge Korte-Šared-Korte, ki ga je 
dosegel Tone Kosmač z 24 minut in 30 sekund.
Ob odlični organizaciji Centra za šport Izola se je prireditev 
zaključila na Medljanu s podelitvijo priznanj, žrebanjem 
praktičnih nagrad in seveda s toplim obrokom.
Rezultati: Ženske:
- 1978 in mlajše: L LAVRENČIČ Jasna - Kobarid, 2. 
PRELOVŠEK Jasna - Olimpija, 3. NOVAK Jerca - Olimpija
- 1968-1977: L KRŽAN Spela - Domžale, 2. TRIMBACH 
Pascale - Francoska ambasada, 3. PRAPROTNIK Katarina - 
Obala
- 1956 - 1967: L LINDIČ Metka - Šmaiješke Toplice, 2. 
GRADIŠNIK Bernarda - Ljubljana, 3. GLAVAŠ Slavica - 
Obala
- 1958 in starejše: L POLJŠAK Vera - Štanjel, 2. ANTONIČ 
Lida - Grosuplje, 3. MAHNIČ Dorica - Povir
Moški:
- 1976 in mlajši: 1. KOSMAČ Tone - Hotavlje, 2. KOSOVELJ 
Mitja - Kobarid, 3. VOJSKA Marko - Cerkno
- 1970 - 1975:1. PETEK Tomo - Šmartno, 2. SPRUNK Marko - 
Kamnik, 3. SARDP Lorenzo - Trst
-1969 - 1964:1. PETROVIČ Željko - BIH, 2. DROBNIČ Tadej
- VP Postojna, 3. SUŽNK Janez- Hrastivec
- 1959 - 1963:1. KORENT Marjan - Pivka, 2. ŠVIGELJ Marjan
- Ljubljana, 3. DOLENC Klemen - Novice Extrem
- 1954 - 1958: L KALAN Tomaž - Novice Extrem, 2. 
KALTAK Asim - Izola, 3. KOSOVELJ Edvin - Kobarid
- 1949 - 1953:1. KOTNIK Milan - Radovljica, 2. PLAHUTA 
Milovan - Filipdes, 3. PAVLICA Dušan - Sežana
- 1939 - 1948: 1. MERLAK Konrad - Hotedržca, 2. SITAR 
Janez - Dobro Polje, 3. URAJNAR Ljubo - Novice Extrem
- 1938 in starejši: 1. BARTOL Ivan - Ljubljana, 2. LAZAR 
Alberto - Filipdes, 3. TERAZ Edi - Sežana

ABSOLUTNI VRSTNI RED:
ŽENSKE:
1. LINDIČ Metka, - Šmarješke Toplice 31,05
2. KRŽAN Špela-Domžale 31,15
3. LAVRENČIČ Jasna - Kobarid 33,10
MOŠKI:
1. KOSMAČ Tone - Hotavlje 24,30
2. PETROVIČ Željko - BIH - Republika Srbska 25,00
3. DROBNIČ Tadej - VP Postojna 25,24

SMUČARSKI KLUB IZOLA IN 
SMUČARSKI KLUB CAPRIS KOPER 

vabita na

PRIM0BSKI 
SMUČARSKI SEJEM.

ki bo v soboto, 13. in nedeljo,
14. novembra 1999 

v športni dvorani Bonifica v Kopru
ZaiatavUena le begata ponudba rabljene 

In neve smučarske epreme.

nad športno dvorano v Kraški ulici

UHŠbBMHBBIMB

POSEBNA PONUDBA
obutev za ROKOMET, NOGOMET, ODBOJKO in MALI NOGOMET

člani športnih društev imajo 10% popust !

SAMO 2A ŽENSKE
Tudi to jesen ste vsak ČETRTEK Ob 20.00 uri vabljene na URICO RAZGIBALNE 

TELOVADBE 00 GLASBI v plesno dvorano Kulturnega doma v Izoli
Pridite in se razgibajte v prijetni družbi.

Začelo selo 7. oktobra!
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SOLIDARNOST NI LE BESEDA GOJKO JE SPET DOMA
Za nami je teden 
solidarnosti, ki je minil 
približno tako kot vsi 
podobni tedni. Neposredno 
prizadeti ali angažirani so 
delali bolj kot običajno, tisti 
ki so kaj prispevali so bili 
simbolično zraven, večina pa 
je šla mimo tega tedna brez 
večjih pretresov. O pomenu 
tedna solidarnosti in o 
solidarnosti v izolski občini S podelitve priznanj krvodajalcem.
smo se pogovarjali z Mirelo 
Ivančič, ki na 00 Rdečega
križa Izola skrbi tudi za izvajanje programov s področja solidarnosti.
- Pripravili ste celo serijo akcij ob tednu solidarnosti
- Razdelili smo pakete, ki smo jih dobili ob vseslovenski akciji Nikoli 
sami. Gre za akcijo, ki jo pozna vsako gospodinjstvo in pravna oseba, 
saj položnice gredo na vse naslove.
- Koliko smo zbrali v Sloveniji in koliko mi v Izoli?
- V državi smo zbrali skoraj 100 milijonov tolarjev, v Izoli pa smo 
zbrali nekaj manj kot 700 tisočakov. To je kar nekako v povprečju, 
največ pa so zbrali v Ljubljani in posebej na Gorenjskem. Pravzaprav 
lahko rečemo, da že četrto leto zberemo približno enako vsoto denarja 
za pomoč socialno ogroženim, starejšim in bolnim občanom.
- Je takšnih v Izoli veliko?
- Po našem mnenju da, natančnejše podatke pa ima Center za socialno 
delo, ki nam bo posredoval potrebne podatke, tako kot tudi Patronažna 
služba. Pripravili smo 128 paketov, vendar ne vemo, če vsi ljudje, ki bi 
to potrebovali tudi potrkajo na naša vrata. Verjetno je potreb v 
Sloveniji in pri nas več.
- Denar namenjate tudi za letovanja otrok.
- Da, nekaj denarja namenjamo tudi za letovanje otrok na Debelem 
rtiču in tako smo letos poslali osem otrok na zimske počitnice na drugo 
stran zaliva. Nekaj denarja bo še za pakete, ki jih bodo dobili otroci kot 
novoletna darila.
- Sodelujejo tudi druge inštitucije?
- Ne, to je le humanitarna akcija Rdečega križa, seveda pa brez občine 
in drugih inštitucij ne bi šlo.
- Koliko vas je na ÒO Rdečega križa?
- Aktivistov je seveda veliko, zaposlena pa sem le jaz, v pomoč pa 
imam še mladeniča, ki opravlja civilno služenje vojaškega roka. Ta 
akcija je seveda le del naših dejavnosti, zato je včasih kar malo 
premalo pridnih rok.
- Ali bi Izola potrebovala toplo kuhinjo za brezdomce in socialno ogrožene?
- Zagotovo bi nekaj takšnega potrebovali, vendar se je treba dobro 
dogovoriti z vsemi zainteresiranimi, saj se takšen obrat ne prime kar 
tako. Po eni strani pa je to precejšen strošek, čeprav bi z ureditvijo 
takšnega prostora pri nas lahko prišli »skozi« razmeroma poceni. 
Vendar mnenja o tem v občini niso enotna.

OČISTIMO OKOLJE - ZNOVA
Kot pišemo na zadnji strani 
se je akcija čiščenja okolja 
komaj končala, pa so že spet 
prišli na plan stari avtomobili 
in "okrasili" mesto ter 
podeželje. Tega smo odkrili 
ob ulici oktobrske revolucije 
nasproti zdravstvenega 
doma. Po sliki sodeč ne bo 
odpeljal prav daleč.

UPOKOJENCI SE REKREIRAJO
Tiste upokojence, ki znajo poskrbeti za svoje zdravje in osebno 

počutje vabi Društvo upokojencev Izola, da se udeležijo 
rekreacijskega pohoda po izolskem podeželju.

Pohod bo v soboto, 13. novembra, štart pa ob 8 uri in 30 minut izpred 
društvenih prostorov v Plenčičevi 3.

FRIZERSKI SALON
za ženske in moške

KRIVEC NADA
Ribiška 1. Izola

Seveda Gojka ni treba posebej 
predstavljati, posebej po zaslugi 
občinske organizacije Rdečega križa 
in civilnega vojaka Ajka Širce, ki se 
je med služenjem vojaščine v tej 
humanitarni organizaciji zelo zavzel 
za to, da bi Gojku uredili 
državljanstvo, posebej zdaj, ko velja 
spremenjen zakon o tujcih. Čeprav bi 
to morda morali storiti drugi je sam 
zbral množico podpisov v podporo 
ugotovitvi, da je bil Gojko v 
Sloveniji že pred desetimi leti in vse 
skupaj vložil v zakonskem roku.

Kaj naj to državljanstvo prinese? 
Predvsem to, da bo imel tudi Gojko 
pravico do socialne pomoči kot vsi 
drugi izolski podpiranci, kijih ni malo. 
Povedati je tudi treba, da so mu pred 
kratkim nekoliko uredili zasilni dom v 
ruševini ob Prešernovi cesti. Delavci 
Komunale so vse skupaj očistili in s 
polivinilom zaprli večino odprtin, 
ostala so le še podrta vrata in stranišče, 
ki pa ga tako ali tako malo uporablja. 
Kako mu je v tem domu brez vode, 
elektrike, gretja, televizoija, telefona, 
luči in strelovoda si lahko le mislimo. 
Če bi kdo rad priskočil na pomoč naj 

|| pokliče 00 RK Izola.

Pizzeria MARIHA Koper
vabi na martinovanje z vinom, mastnimi kračami 

in avtorsko glasbo
v četrtek, 11.11. ob 21.00

bo zadnjič v tem tisočletju 
nastopila izolska skupina
NOB

Na zdravje!

MONTH OF THE RISING SUN: Chikara
Dance Lounge / Eric Fischer / Colin Faver / Mike Vinyl 
Mezanine / Jef'K & Cyril K 
Ambasada Gavioli, Izola 24.00h - 7.00h

MONTH OF THE RISING SUN / Chikara 
Klubska energija (Chikara) se bo v drugem tednu 
meseca retrospektive japonske elektronske 
kulture pretakala po nekoliko drugačnem kanalu 
mednarodne artistične zasedbe. Glede na celotno 
zasedbo japonskih umetnikov, ki so v AG ta 
mesec že gostovali in tistih, ki še bodo (DJ Wada,
Toby Izui, Co-Fusion, Kazu Kimura) je drugi 
večer tematsko zastavljen na francoskem
houseu in angleški klubski različici techno zvoka, v kateri bodo poleg že 
uveljavljenih hišnih didžejev sodelovali Jef K & Cyril K iz Pariza ter Colin 
Faver iz Londona.

je tednik izolanov
Naslov: Veliki trg 1, 6310 Izola, tel 066/ 600-010, fax. 066/ 600-015 
Glavni in odg. urednik: Drago Mislej
Uredništvo: D. Mislej, K. Bučar, T. Ferluga, M. Motoli, Marjan Motoh (karikaturist)
Tehnični urednik: Davorin Marc
Tednik izhaja v nakladi 2000 izvodov, cena 120 SIT.
Zalolnik / elektronski prelom : GRAFF1T LINE d.o.o., Izola; tel.066/ 600-010
e-mail: MANDRAC@S-NET.NET
ŽR: 51430 - 603 - 32431 /Tisk: B1ROGRAF1KA BORI,Izola
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VSAK DAN KAJ NOVEGA

Na gradbišču na Manziolijevem trgu še naprej 
sodelujejo tudi delavci Zavoda za varstvo 
naravne in kulturne dediščine, ki spremljajo 
izkopavanja in sproti evidentirajo posamezna 
odkritja, ki sicer niso kakšne posebne 
vrednosti, vseeno pa predstavljajo del 
zgodovine našega mesta. Med zadnja odkritja 
sodi tudi kamniti podstavek, ki so ga izkopali 
izpod starega tlaka in sodi nekako v čas, ko je 
bila grajena Manziolijeva palača (15 stoletje). 
Med možnimi razlagami je tudi ta, da gre za 
podstavek stebra, kije podpiral leseno lopo ob 
cerkvi Marije Alietske. Starost pa so določili s 
pomočjo kosov keramike, ki so jih odkrili v 
neposredni okolici.

PHARE JE PRILOŽNOST
Na ministrstvu za ekonomske odnose in 
razvoj so pripravili tiskovno konferenco na 
kateri so predstavili Phare program
čezmejnega sodelovanja. Iz gradiva
povzemamo naslednje:
Program čezmejnega sodelovanja Phare je 
pobuda Evropske unije s ciljem pozitivno 
vplivati na gospodarski razvoj
srednjeevropskih obmejnih regij, obenem pa je 
odskočna deska za pridružene države srednje 
Evrope v pripravah na članstvo v Evropski 
uniji. Slovenija sodeluje v čezmejnem 
programu Phare z Avstrijo in Italijo, poteka pa 
tudi program trilateralnega sodelovanja med 
Slovenijo, Avstrijo in Madžarsko.
Doslej je Phare za vse programe zagotovil 23,5 
milijonov Eurov in sicer 13 milijonov za 
program Slovenija Italija, ki poteka od leta 94, 
12 milijonov za program Slovenija Avstrija 
(od leta 95) in 3 milijone za program Slovenija 
Avstrija Madžarska, ki poteka od leta 95. 
Pričakujejo, da bosta v novembru potrjena še 
programa Slovenija Avstrija in Slovenija 
Italija za leto 99 v skupni vrednosti 7 
milijonov Eurov, kar pomeni, da je Evropska 
unija za sofinanciranje teh programov doslej 
namenila skupno 35 milijonov Eurov. 
DODATNIH SEDEM MILIJONOV EUROV 
Pričakujejo, da bosta v decembru podpisana še 
dva finančna memoranduma, s katerima bo 
Slovenija dobila dodatnih sedem milijonov 
Eurov. Od tega bo pet milijonov Eurov 
namenjenih sofinanciranju projektov v okviru 
programa čezmejnega sodelovanja Slovenija 
Italija in sicer za projekta podpore 
Regionalnim razvojnim agencijam v Kopru in 
blovi Gorici v skupni vrednosti 1,5 milijonov 
Eurov (delež sredstev Phare bo Milijon 
Eurov), za Sklad za male projekte v vrednosti 
1,24 milijon Eurov (delež sredstev Phare bo 
prav tako milijon Eurov), za projekt varovanja 
Tržaškega zaliva pred onesnaženostjo z 
izgradnjo sistema čistilnih naprav v 
Ajdovščini, Ilirski Bistrici in Sežani v skupni 
vrednosti približno 4,96 milijonov Eurov, kjer 
bo Phare prispeval 3 milijone Eurov.

Ne, še vedno nismo umrli, tudi če je bilo tako videti. Počitnic je konec, in tisti, ki so 
morali oditi študirat, so odšli, tako da sedaj delujemo z malo okrnjeno ekipo, vendar pa 
seveda ne bomo odnehali. Konec novembra in začetek decembra se bosta v naših 
klubskih prostorih predstavila dva mlada benda iz Ljubljane, Prospect ter Vaginel, 
skupaj z dvemi obalnimi bendi, Darkest Wind in malo bolj znanimi Sensation. 
Vstopnina sicer je, vendar pa verjamemo, da štiristo tolarjev ni tako visoka cena za dva 
dobra benda na večer. Če pa vam je to preveč, pa pač ostanite doma. Kdo bo na 
slabšem pa bomo še videli.

SENSATION & 
DARKEST WIND

Mi-Klub, 6.11.
Da nam ne bi mogli očitati narcisoidnosti, ne bomo pisali samo o sebi. Prejšnjo soboto so v Mi-Klubu 
(ista stavba, sosednja vrata) nastopali izolski Darkest Wind ter lucijsko-izolski Sensation.

Darkest Wind so kljub svoji mladosti pokazali dobro mero tehnike, mogoče bi jim prav prišlo le malo 
več vaje in uigranosti. Njihova glasba variira od tipičnih heavy-metalskih rifov tipa Megadeth do 
neusmiljenega žaganja in kričanja ki spominja na mešanico Cradle of Filth ter Cannibal Corpse. Na 
začetku njihovega koncerta je vse skupaj izgledalo še malo prazno in ni kazalo na kakšen večji obisk, 
vendar pa se je kasneje izkazalo, da se prireditve, ki so narejene za širšo jasnost ne bi smele začenjati 
pred deseto uro in ne končati pred drugo zjutraj, vendar pa v primeru italijanske šole žal ne gre drugače.

Sensation so nastopili pred že dokaj polnim prostorom in odigrali 
večino svojih starih in nekaj novih komadov, pri katerih se opazi, 
da so se tipi nekaj naučili in iz zajebantskega benda postali bend, na 
katerega se da računati. Publika je bila zadovoljna, celo nekaj 
glasbenih želj smo lahko slišali iz občinstva, vendar pa so naletele 
na gluha ušesa.

Vse skupaj je naredilo dober vtis in kot kaže, bodo končno tudi 
neznani bendi začeli dobivati malo več pozornosti od splošnega 
občestva.

sobota, 27.11.

booPPOSPECT
(Ljubljana) PF06FB5SXUE FOFCE

s predskupino
vstopnina:
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SKLAD RS
za ljubiteljske kulturne dejavnosti 

Območna izpostava Izola 
tel.: 600 030

Sklad, RS za ljubiteljske kulturne dejavnosti 
Fondo della RS per le attività culturali amatoriali

Drevo nad...
L* albero sopra...

Premiera/La prima
sobota, 13. november 1999 ob 20.00
Kulturni dom Izola/ Casa di cultura d’Isola

Zamisel in koreografija: Lilijana Šantič Ujčič 
Soustvarjalci in plesalci: Tomaž Simatovič, 

Aliča Vrunč, Nika Pegan, Anja Bajda, Špela Žužek, 
Patricija Sosič, Vesna in Damjana Stojnič

„ Vabimo k vpisu v

Solo ustvarjalnosti
Vpisujemo v oddelke:

1. GLEDALIŠKO PLESNA DELAVNICA
je namenjena igralcem, plesalcem, režiserjem, mentorjem... Šola bo predstavila osnove 
posameznih metod in tehnik gledališke in plesne ustvarjalnosti, zato se lahko vanjo 
vpišete ne glede na predznanje.Soorganizator je Kulturni center Izola.
2. KERAMIKA zajema štiri programein je namenjena različnim starostnim 
skupinam:
-MALA ŠOLA KERAMIKE : Starost udeležencev: od 7 do 13 let, Čas 
trajanja: od novembra 1999 do maja 2000, Umik: četrtek, od 17.00 do 18.30 
Število ur: 60
-OKRASNA IN UPORABNA KERAMIKA: Starost udeležencev: od 14 do 19 
let, Čas trajanja: od novembra 1999 do maja 2000, Umik: sreda, od 18.00 do 
20.00, Število ur: 80
-UMETNIŠKO USTVARJANJE: Starost udeležencev: od 20 let dalje, Čas 
trajanja: 3 semestri: november-december 1999, januar-februar, marec-april 
2000, Umik:četrtek, od 19.00 do 21.00, Število ur: 26 ur v enem semestru 
-GLINA KOT VIR MOČI: Udeleženci: upokojenci, Čas trajanja: od novembra 
1999 do maja 2000, Umik: četrtek, od 16.00 do 18.00, Število ur: 50 
Šolo keramike bo vodil Zvonko Bizjak. Soorganizator je Obalno društvo 
keramikov Izola
3. LITERARNA DELAVNICA je namenjena mladini in odraslim. 
Delavnico bo vodil Edelman Jurinčič v sodelovanju s pisateljem Marjanom 
Tomšičem, Danilom Japljem in pesnico Ines Cergol Bavčar. Predvideno število ur: 20.
4. LIKOVNA DELAVNICA je namenjena srednješolcem in študentom.
Vodil jo bo Koni Steinbacher . V okviru delavnice bodo izpeljani naslednji 
programi: -OD RISBE DO STRIPA, -ŠTUDIJSKA RISBA, -PERSPEKTIVA 
Število ur: 60 _____________________

NSULA
Razstava akvarelov slikarja

Radka
Oketiča

Center za kulturo, šport in prireditve Izola
Kulturni center Izola

Bazoviška 4, tel.: 645 571

KOLEDAR PRIREDITEV - NOVEMBER 1999 
KULTURNI DOM IZOLA

Četrtek, 11.11 ob 10.30
PRUČKO, PROSIM ! - Gledali ka pripovedka - komedija
Gledališka skupina BUBE - KUD F. Prešeren Ljubljana 
Predstava ima šaljivo domoljubno tematiko - gre za duhovito zgodbo o 
povprečnem posamezniku, ki potuje po svetu, si pridobiva izkušnje in postaja 
vedno bolj moder ... Eno glavnih sporočil je domoljubje : pomembno je 
spoštovati svojo deželo in lepo je biti Slovenec !
Zaključeno za dijake SGTŠ Izola.

Četrtek, 11.11. ob 
galerija ALGA
Otvoritev razstave 
slik akademske slikarke
Fulvle Grbac.

Sobota, 13.11. ob 20.00
Predstava sodobnega plesa - DREVO NAD...
V koreografiji Lilijane Šantič-Ujčič in izvedbi Plesnega studia LAI iz Izole... 
Zahvala vsestranski umetnici VUKI Kumar-Hiti za njeno neizmerno 
ustvarjalno energijo.
Vstopnina : 1.000 SIT, 800 SIT

Petek, 19.11. Ob 20.00 
Dušan Kovačevič: BALKANSKI ŠPIJON 
Režija: Branko DJurlč-DJuro 
Glasba : Roberto Magnifico
Igrajo : Boris Cavazza, Janez Hočevar -Rifle, Mustafa Nadarevič, Maijana 
Brecelj, Nina Ivanič
Balkanski špijon je znana filmska uspešnica, Dušan Kovačevič pa je predvsem 
znan po kultnih filmih Maratonci tečejo častni krog in Ko to tamo pjeva. Ilija 
nenadoma posumi, da je njegov podnajemnik špijon. Ker organi državne 
varnosti ničesar ne ukrenejo, se odloči, da bo vzel stvari v svoje roke in ga sam 
razkrinkal. Začne ga zasledovati, opazovati, fotografirati ...Ko ugotovi, da 
vrhunski zaroti sam ne bo kos, pokliče na pomoč še svojega brata...
Vstopnina : 1.800 SIT predprodaja, 2.000 SIT na dan predstave, dijaki, 
študentje, upokojenci imajo popust !
Prosimo, da ne zamujate predstav !
Rezervacije vstopnic : 648 439 med 10.00 in 12.00 ter med 17.00 in 19.00
Sobota, 20.11. ob 17.00 
W. Grimm: RDEČA KAPICA
Lutkovno gledališče Kranj- marionetne lutke Boštjan Sever
Kdo ne pozna ene najbolj znanih pravljic bratov Grimm, v kateri vas lutke
popeljejo v čarobni svet žive igre in glasbe Vstopnina : 400 SIT
Petek, 26.11. ob 20.00
Gledališče STEPS pripravlja Večer improvizacij
Vstopnina : 500 SIT

Knjižničarke Matične knjižnice Izola 
sporočajo, da so ure pravljic vsak torek, 
ob 17. uri, v Drevoredu 1. maja št. 9 
(stari italijanski vrtec v Izoli )__________



KRIMINALIJE
JE ARSEN LUPEN V IZOLI?
Prejšnji teden so dečki zabeležili kar dva vloma v hiše oziroma stanovanja.
V prvem primeru je šlo za vlom v hišo, vlomilec pa je odnesel zlatnino in denar.
V drugem primeru pa je neznani storilec odnesel več slik (olja na platnu), telefon 
in televizor.

BATERIJE JE KRADEL
Neznani storilec je na pokopališču kradel baterijske vložke. V nedeljo pa je 
očitno postal znanec, saj je krajan ob pokopališča opazil neznanca, poklical 
rajonskega policista in neznani znanec je zdaj že na pravem mestu. Na katerem 
trguje mislil prodajati baterijske vložke pa ni čisto jasno.

FEMINIZEM NA POHODU
V Jagodju se je zgodila dokaj nenavadna kršitev javnega reda in miru, ki 
moškemu rodu zagotovo ni v ponos. Partnerka (beri ženska) je namreč 
obračunala s svojim dragim (beri moškim), ker se ni hotel peljati z njo v 
avtomobilu. Komentar bi bil odveč oziroma neokusen.

ROP PRED BANKO
Banka je ostala cela, zato pa je občanka sporočila, da pogreša žensko kolo, ki ga 
je v soboto prislonila ob vhodu v banko, pa ga ni več našla tam. Najditelja 
obvešča, da kolo ni bilo odvrženo ampak ga namerava še kako uporabljati, dečki 
pa dodajajo, da se bodo tudi oni potrudili, da se novi lastnik ne bo preveč veselil 
nove kolesne pridobitve.

NEVIDNE NESREČE
Pravzaprav so bile nesreče dobro vidne, nevidni pa so njihovi povzročitelji. 
Prejšnji teden so dečki zabeležili kar dva takšna dogodka, ko so povzročitelji 
misteriozno izginili nezneno kam. Policisti prosijo vse občane, ki bi lahko dodali 
kakršnokili informacijo o omenjenih nesrečah naj se javijo na policijski postaji, 
istočasno pa pozivajo udeleženca, naj sama prijavita nesrečo, saj jima bodo s 
pomočjo analize najdenih ostankov vozil zagotovo prišli na sled.

TEDEN STAREJŠIH VOZNIKOV
Na avtobusni postaji je starejši, sivolas voznik z avtomobilom znamke Mercedes 
Benz, prav tako starejšega letnika, trčil v žensko, kije prečkala cesto. Po trčenju 
je izstopil iz avtomobila, povprašal žensko o »počutju«, potem pa odpeljal v 
smeri proti stadionu.

NAROBE JE PELJAL
Pri križišču pri Rudi pa je neznani voznik svetlejšega avtomobila pripeljal po 
napačnem voznem pasu in pri tem oplazil avtomobil italijanske registracije. Po 
trčenju je mimo odpeljal naprej, čeprav je za njim ostalo veliko drobcev stekla in 
še česa, kar dokazuje, da ima precej poškodovan avtomobil.

MARTIN ŽE DELA
V pričakovanju Martina so dečki opravili več preizkusov alkoholiziranosti 
voznikov in odkrili, da je Martin že na pohodu, saj je 7 voznikov napihalo več 
kot je dovoljeno, trije so pregled odklonili, eden pa je pristal na strokovni 
pregled. Preverjali so tudi prisotnost različnih opojnih sredstev, test za mamila 
pa so odklonili 4 vozniki, 2 pa sta ga opravila in čakata na rezultate analize.

NIČ HUDEGA NI BILO
Pred znanim nedokončanim poslopjem oziroma hotelsko turističnim objektom 
ob cesti za Belvedere, nad Simonovim zalivom, je bilo v sredo dopoldne 
živahno, videti je bilo tudi policijska vozila, vendar se ni dogajalo nič hudega. 
Šlo je za običajen spor med dvema strankama, ki se ne moreta dogovoriti o 
lastništvu nad objektom in glede tega, kdo ima pravico priključka na potrebno 
infrastrukturo. Dečki so sprte strani napotili k gradbeni inšpekciji ter zagrozili, 
da bodo ob nadaljevanju prepirov ustrezno reagirali.

MALI OGLASI
- PRODAM JUGO 45, letnik 89, registriran do 19.7.2000. Cena po dogovoru. 
Tel.: dopoldan 041 - 897 567,ali 79 044 popoldan ali zvečer.
- UGODNO PRODAM KVALITETNO VOLNO ( različnih barv) za ročno 
pletenje, tel.: 274 131.
- JUGO 45 Z OBNOVLJENIM MOTORJEM ( 1000 km po generalni) 
ugodnoprodam, tel.: 613 299

BORZA ZNANJA 
IZOLA
MATIČNA KNJIŽNICA 
IZOLA

Oktobrske revolucije 1,
6310 Izola, telefon: 066/647 530 
e-mail: izola@borzaznanja.mss.edus.si 
vsak delavnik od 8 do 13 ure 
v sredo od 8 do 13 ure in od 16 do 18.30 ure

Borza znanja je informacijsko središče, kjer je mogoče ponuditi ali dobiti 
najrazličnejše oblike znanja. Posredovanje podatkov je brezplačno.

V Borzah znanja lahko sodeluje vsak, ki ima neko znanje ali spretnost 
Potrdil o formalni izobrazbi ne potrebujete.
Podatke o ponudnikih in uporabnikih znanj vam posredujemo brezplačno!

Med drugim vam naši člani ponujajo:

* Inštrukcije pri učenju tujih jezikov;
* Pomoč pri učenju poslovne matematike, računovodstva, knjigovodstva, 
statistike, fizike...;
* Inštrukcije na področju računalništva: WORD, EXCELL, CorelDraw, 
FOXPRO, INTERNET, Elektronska pošta;
* Pomoč pri učenju za osnovnošolce, tudi take z učnimi težavami;
* Lektoriranje besedil;
* Znanje igranja na klavir ali klaviature;
* Veščine friziranja in striženja;
* Znanje kuhanja in peke;
* Različne tehnike masaže in sproščanja, alternativne zdravstvene metode, 
tehnike osebnostne rasti;
* Znanje klasičnega baleta in učenje plesa za predšolske otroke...

To pa še zdaleč ni vse!

Podrobnejše informacije o omenjenih in seveda vseh drugih učnih ponudbah 
so vam na voljo v Matični knjižnici v Izoli, ali pa na telefonski številki (066) 
647-530. Pričakujemo vas vsak delavnik med 8.00 in 13.00 uro, v sredo pa še 
popoldan od 16.00 do 18.30.

HlŠAd.d.d
Delnice se še kar cenijo. Čeprav so tečaji relativno nizki, se prodajalci vedno 

najdejo. Ali gre pri tem za nujno potrebo po denarju ali za špekulativni motiv, 
niti ni tako pomembno. Kot vedno je namreč problem v šibkosti 
povpraševanja. Investitorji pač ne želijo kupovati poceni. Raje bodo 
popraševali takrat, ko bo npr. Lek 40.000 tolarjev ali pa Luka 3.300 tolarjev. 
Takrat bo po njihovem to dobra in perspektivna delnica z velikim 
potencialom. Pri teh tečajih pa temu ni tako. Pametnejši bodo takrat že zapirali 
pozicije ter izračunavali kapitalske dobičke.
Če se najprej nekoliko posvetimo borznemu trgu, vidimo, da se delnici Luke 

in Intereurope vseeno približujeta napovedanemu menjalnemu razmerju. 
Neznanko je doslej predstavljalo stališče vlade, ki pa se je očitno odločila 
podpreti nastanek Globalnega logističnega servisa. Tako ostaja vedno manj 
prostora za špekukacije, glede na predvideno razmerje pa je delnica 
Intereurope podcenjena za nekaj več kot 5 odstotkov oziroma je Lukina 
delnica za toliko precenjena.
Prometi z vrednostnimi papirji se nekoliko popravljajo, kar je lahko prvi 

znanilec obrata. Veliko se trguje s Petrolom, Mercatorjem, Krko, prav tako pa 
tudi z Gorenjem. Če se nekoliko zadržimo pri slednjem, velja omeniti, da je 
meja 2.400 tolarjev malce popustila. Coioijeve delnice so še vedno relativno 
poceni, tečaj pa se zadržuje med 4.200 ter 4.300 tolarji za delnico.
V soboto bodo sproščene vse zamrznjene delnice pidov. Koliko delničarjev se 

bo odločilo za takojšnjo prodajo, je zaenkrat težko reči. Skladno s tem je tudi 
težko napovedati gibanje tečajev. Nekoliko lažja so predvidevanja za 
pokojninske bone, katerih bo zelo malo. Kot kaže, se za maksimalno 
zavarovanje (10.000 bonov) ne bo moglo odločiti niti 10.000 ljudi. Nakup naj 
bi se torej izplačal, investiranje pa priporočamo tistim, ki so tveganju 
naklonjeni.

Daniel Viljevac 
Ilirika Borzno Posredniška Hiša d.d.

BOR Z A
ZNANJ/ \_
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BURJA JE PODIRALA

Močna buija ob koncu tedna pri 
nas ni povzročila večje škode, 
kljub vsemu pa je pokazala česa je 
zmožna. Tako je podrla jumbo 
plakata pri avtokampu Jadranka, 
odnesla eno od velikih železnih 
plavajočih oznak ladjedelnice in 
manjšo železno "bojo" z verigo 
vred odvrgla na plažo pri 
svetilniku. Toliko, da se bo vedelo, 
kdo je najmočnejši v teh krajih.

POSPRAVIMO NAŠE OKOLJE

Akcija čiščenja okolja je mimo, občani smo pospravili kar seje dalo, pajek je odpeljal večino 
odvrženih avtomobilov, toda takoj zatem so se pojavili novi (Ulica Okt. revolucije, pred 
Kortami). Tudi razbiti čolni, ki jih je na kopno pri hladilnici Ribe spravilo avgustovsko neurje 
niso ravno v okras mestu, saj gre tam mimo sprehajalna pot po kateri hodi dnevno veliko 
domačinov in turistov. Če že pomola ni mogoče podreti ali popraviti, potem vsaj s plastičnimi 
razbitinami ne bi smelo biti težav.

gumbov na obali

® m ®
l Vedno na razpolago preko 1000 modelov, 

•bordure, čipke, ekološko krzno, 
■zadrge, elastike, sukanec, 

j -škarje, igle, krtače,
modni dodatki, nogavice,...

Lepi gumbi, Lepa obleka
ŠTC Lucija, Liminjanska 78 

Tel./fax: 066 770-970
Prvim 99-im strankam podarimo nogavice Levante

%

u **
i. S JČ.

Četrtek Petek Sobota Nedelja

G
CP
oblačno sončno sončno sončno
max 14 max 14 max. 13 max. 14
min.8 min. 9 min.8 min. 9

MOTOHOV KOT
•/MED&TRANICAREttf 

DOGOVARJANJE O 
SMERI PIHANJA

Tf....
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ROČNA in VODNA 
MASAŽA
FINSKA in TURŠKA 
SAVNA
MEGA SOLARIJ
Izola, Zelena ulica 17 
(Obrtna cona)
Tel.: 644 033, 643 106 
ODPRTO VSAK DAN 
OD 10.00 de 20.00
ob ponedeljkih zaprto

Pokličite brezplačno telefonsko številko

080 3000
in se dogovorite za nakup

_TL_
Brezplačno Vam ga v rdeči vrečki 

dostavimo na dom. Paket vključuje digitalni telefon, 

ki omogoča izpis številke 

kličočega, paket SiOL za dostop do

interneta, modem ISDN ter nadgradnjo analognega

priključka v priključek ISDN. Brezplačna priključitev 

terminalske opreme je zagotovljena! S

se stroški Vašega pogovora ne spremenijo. 

Hitrost prenosa podatkov se poveča.

ifoo

c-»* 49.900,00 SIT
Zdaj je čas! in vključuje DDV.

Telekom^) Slovenije
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